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 Onderwerp: Niet meer PFAS in de Goudse bodem (onderwerp Nota Bodembeheer)

 

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 13 december 2023

Overwegende dat:

De Goudse bodem zowel doorhistorische activiteiten als door hedendaagse activiteiten chemische
verontreiniging heeft;
De hoeveelheden in onze bodem volgens de aangeboden bodemnota aan de vigerende normen
voldoen;
Maar het stoffen betreft die schade toebrengen aan mens, dier, bodemleven en natuur.
Het veelal onbekend is wat de combinatie van deze stoffen voor effect heeft (ook al zijn deze allemaal
binnen de norm).
PFAS daarbij een redelijk ‘nieuwe verontreiniging’ is maar de schadelijke effecten van deze stof
inmiddels duidelijk zijn waardoor Nederland op Europees niveau voor een totaal verbod op PFAS
aanstuurt.

Het blijkt dat onze stad (nu nog) een redelijk lage PFAS vervuiling kent in de bovengrond.
Het beschermen van onze inwoners, de natuur en fauna van essentieel belang is, want blootstelling
aan chemische stoffen in de bodem wordt veroorzaakt door inname van grond, huidcontact of de
inademing van dampende stoffen (in bv een kruipruimte) (RIVM). Ook kunnen stoffen doorlekken naar
ondergrondse watervoorraden.
We in ieder geval kunnen voorkomen dat er meer PFAS in onze bodem (bovengrond en ondergrond)
terecht zou komen door grondverplaatsing.

 Vraagt het college

Datbij grondverzet er geen grond mag worden gestort die de concentratie PFAS op de bovengrond
van de betreffende Goudse locatie of het perceel mogelijk of reëel doet toenemen.
De raad over de effecten van deze maatregel over vijf jaar te informeren via de
voorbereidingsprocedure en vaststellen van de nieuwe Bodemkwaliteitskaart Midden Holland, inclusief
de Bodemfunctiekaart BFK.

En gaat over tot de orde van de dag.
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